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l. Przedsigbiorcy prowadz4cy dzialalnodd gospodarcz4przy ul. Zbiegniewskiej

?.0,2Aa,20 b, 20 c i 20 d mai4 dur.v problem z dostaw4 towaru, poniewaz w

zatoazce przy ich budynkach parkujq non stop samochody wystawione na

sprzedaz przez innych mieszkaic6w. Rozwiqzaniem tej sprawy bytoby

wprowadzenie maku dopuszczaj4cego tam parkowanie do l5 minut. Takie

rozwi4zanie iest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy'. Zataki
parkingowe, wzdluz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sfu2yc

dostawie towar6w, rdwniez stuzbom publicznym, kurierom i.t.p', a nie byi
miejscen wystawowym do sprzedazy pojazd6w samochodowych. Proszg o

korzystne dla przedsigbiorc6w tam zlokalizowanych rozwiqzanie tej

uci4zliwosci.
Z. Mieszkancy osiedla Poludnie korzystajqcy ze spacerow w pobliskim lesie, sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domkow jednorodzinnych w $rodku

kompleksu le$nego w rejonie Falbanki. Proszg o informacjg czy Gmina Miasto

Wloclawek dochowalo wszelkiej staranno$ci, przepis6w prawa i ochrony

Srodowiska, wydaj4c zgodg na budowg w tym szczeg6lnym miejscu.

3. Mieszkancow osiedla Potudnie bulwersuie zaSmiecony las na odcinku od ul.

irabianka do ronda Fabianka i dciezki rowerowo - pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla [[.
4. Mieszkancy ul. Letniej 3ABZ zglaszaj4 pretensje oorganizacji ruchu w rejonie

ich posesii zwiqzanej zprzebudow4 ulicy Letniej. Sciezka rowerowa i chodnik

przy bramie wjazdowej ograniczajq widoczno$c i mog4 prowadzi6 do

konfliktow, nawet wypadkow z pieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy
brakuje zatocz,ek dla samochod6w kurierow, czy stuzb publicznychn co tez

rodzi okreSlone perturbacje. Twierdz:4,hewypigtrzenia jezdni spowalniaj4ce

ruch, powoduj4 zwigkszenie drgania i pEknigcia w ich domach. Proszg o

rozwaaenie i wzigcie pod uwag? wniosk6w pokijeszcze trtva przebudowa tej

drogi.
5. W centrum osiedla Michelin znajdufe sig opuszczanai zaSrniecona posesja

przy ul. Jana Pawla II 68 na narozniku z ulicq Wiewiorczq. Jest to w4tpliwa
wizyt6wka osiedla, dlatego mieszkaricy prosz4 o zrobienie ztym porz4dku
przez wiadze miasta.

6. W irnieniu mieszkancow osiedla przy ulicy Wlgi, Cienistej i Lubinowej,
proszQ o wyprofilowanie i wyrownania dw6ch pierwszych gruntowych ulic.
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Mieszkan cy Zazatncza, sq zbulwersowani, 2e w niedawno oddanym przejSciu

podziemnym przez tory w rejonie ulicy Radosnej zabraklo monitoringu! co

powinno byc standardem przy kaadej mie.iskiej inwestycji.
W reionie przej$cia podziernnego dla piesrych na osiedlu Zazamcze wyciEto
topole, ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad 1 metr wysoko$ci

chaszcze, ktorych tam nie powinno byi. W imieniu mieszkaric6w proszg o ich

usunigcie.
9. W zwiqzku z tym, ze niekt6rzy mieszkancy dopuszczaj4 sig demontazu przEsel

zabezpieczajqcych torowisko w rejonie przejScia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze, proszg prezydenta miasta o rozwaienie moiliwo6ci
dodatkowego przej$ciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej. Mozna
zastosowac zabezpieczenia i rozviqzanie przryj gte z powodzeniem na
pohvyspie helskim w wojewodztwie pomorskim.

10. W centrum miasta przy ulicy Krolewieckiej ?3 jest zapadlina we wjezdzie do
bramy, co zagraLa szczeg6lnie pieszym poruszaj4cym siE tq ulic4. Mieszkaficy

r0sz4 o naprawienie tej usterki.
Mieszkancy Wloclawka nie przyjmqiq do wiadomoSci tlumaczef pana
prezydenta dotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na
raty bie24cych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego
obronic. Dlatego apelujE do prezydenta o jak najszybsze wykonanie napraw
jezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach
moich i innycl: radnych, oraz interwencjami mlqszkanlqw.

ieszkancy Wtocla zwracaj4 sig do radnych z pytaniami, dlaczego
pracownicy MZIDiT iMZZIL)K realizujq swoje prace naprzemiennie z
pracownikami firm zewngtrznych i wlasnych? Proszg o przeprowadzenie
kontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesigcy, przez
podlegle jednostki i przekazanie inlbrmacji Radzie Miasta. Zachodzi
podej rzen ie podwoj nego fi nan sowan ia przez mi asto fi rm zewn gtrznych oraz
wiasnych.

Z powaLaniem
Janusz Dgbcryriski


